

第二十二届世界中医药大会

The 22nd World Congress of Chinese Medicine

第十一届世界中联肿瘤专委会学术年会

会议通知 (第一轮)

2025年10.30-11.1 悉尼

由世界中医药学会联合会主办的世界中医药大会是全球中医药领域规模大、参与广、层次高的学术盛会。至今已在中国(2004)、法国(2005)、加拿大、新加坡、中国澳门、澳大利亚、荷兰、英国、马来西亚、美国、俄罗斯、西班牙、新西兰、泰国、意大利、匈牙利、中国(2020)、中国香港、巴西、菲律宾、法国(2024)成功举办了二十一届。

第二十二届世界中医药大会拟于 2025 年 10 月 30 日至 11 月 1 日在悉尼召开。届时,会议将组 织多种形式的学术交流活动,来自世界各地的中医药专家学者、政府官员、企业代表将分享他们的 理论研究和临床经验、科研成果和新发明新创造,大会附设中医药服务贸易展。由世界中联肿瘤专 委会组织举办"第十一届世界中联肿瘤专委会学术年会"将作为第二十二届世界中医药大会分会场。 会议以"传承、创新与融合"为主题,旨在为国内外中医肿瘤学者搭建交流平台,步促进中医肿瘤国 际合作和发展。

现就有关事宜通知如下:

一、分会场主办单位:世界中联肿瘤专委会

二、会议日程:

时间: 2025 年 10 月 30 日至 11 月 1 日 (10 月 30 日大会注册) 地点: 澳大利亚悉尼国际会议中心 (ICC Sydney) 10 月 30 日 报到、领取会议材料 10 月 31 日 开幕式、学术交流 11 月 1 日 学术交流、闭幕式

三、会议要议题:

- 1. 中医肿瘤国际交流;
- 2. 中医肿瘤临床研究进展;
- 3. 中医肿瘤基础研究进展;
- 4. 中医药在癌前病变干预及肿瘤康复中的作用。

四、征文内容:

- 1. 中医药防治肿瘤的理论研究、实验研究;
- 2. 中西医诊疗优势结合的相关研究;
- 3. 名老中医学术经验传承;
- 4. 多学科交叉研究中医药防治肿瘤的思路、方法;
- 5. 中医药在肿瘤康复及护理中的研究及应用;
- 6. 中医药在肿瘤预防和癌前病变的研究及应用。





The 22nd World Congress of Chinese Medicine

五、参会人员:

欢迎海内外中医药同道和肿瘤学者报名参会! 温馨提示:参会人员严禁公款旅游。

六、重要日期:

<u>2025年10月1日</u>大会注册费优惠截止。 2025年8月30日征文截止。

七、会议注册:

报名:采用网上会议平台注册,请微信扫描右侧二维码 注册费:



日期	人民币	美元
2025年8月31日及之前	4800元 人民币	650 美元
2025年9月1日-9月30日	5600元 人民币	750 美元
2025年10月1日及之后	6400元 人民币	850 美元

注: 注册费含会议材料、10月31日欢迎晚宴、10月31日和11月1日会议午餐;其他餐费、 住宿费及往返交通费用请自理。

八、会议咨询:

分会场组委会: 联系人: 郭秋均 E-mail: owfcms@126.com 电话: 8610-88001192 大会组委会: 世界中医药大会办公室(国际联络部) 联系人: 王晶、李昕雪、杨柳、王婧雯 E-mail: wccm@vip.163.com 电话: +86 (10) 58650240 / 58650026









The 22nd World Congress of Chinese Medicine

The 11th WFCMS Professional Committee of Oncology Annual Academic Conference Conference Notice 30 October - 1 November 2025 | Sydney, Australia

The World Congress on Chinese Medicine (WCCM), organized by the World Federation of Chinese Medicine Societies (WFCMS), is the largest, most widely participated, and highest-level academic event in the global field of Chinese Medicine. Since its inception, 21 successful congresses have been held in China (2004), France (2005), Canada, Singapore, Macau (China), Australia, Netherlands, UK, Malaysia, USA, Russia, Spain, New Zealand, Thailand, Italy, Hungary, China (2020), Hong Kong (China), Brazil, Philippines, and France (2024).

The 22nd World Congress on Chinese Medicine (WCCM) will be held in Sydney, Australia, from 30 October to 1 November 2025. The congress will feature diverse forms of academic exchange. Experts, scholars, government officials, and industry representatives from around the world will share their theoretical research, clinical experience, scientific achievements, and innovations. A Chinese Medicine Service Trade Exhibition will also be held concurrently.

As a concurrent session of the 22nd WCCM, "The 11th WFCMS Professional Committee of Oncology Annual Academic Conference" will be organized by the WFCMS Professional Committee of Oncology. Under the theme "Inheritance, Innovation and Integration", the conference aims to build an exchange platform for Chinese medicine oncology scholars worldwide and further promote international cooperation and development in the field.

Details are as follows:

I. Session Organizer:

WFCMS Professional Committee of Oncology

II. Conference Schedule:

Dates: 30 October - 1 November 2025 (Registration: 30 October)
Venue: International Convention Centre Sydney (ICC Sydney), Australia
30 October: Registration & Collection of Conference Materials
31 October: Opening Ceremony & Academic Sessions
1 November: Academic Sessions & Closing Ceremony

III. Key Topics:

- 1. International Exchange in Chinese Medicine Oncology
- 2. Advances in Clinical Research on Chinese Medicine Oncology
- 3. Advances in Basic Research on Chinese Medicine Oncology
- 4. The Role of Chinese Medicine in Precancerous Lesion Intervention and Cancer Rehabilitation





The 22nd World Congress of Chinese Medicine

IV. Call for Papers (Topics Include):

- 1. Theoretical and experimental research on TCM for cancer prevention and treatment.
- 2. Research on integrating the advantages of Chinese and Western medicine in oncology diagnosis and treatment.
- 3. Inheritance of academic experience from renowned veteran TCM practitioners.
- 4. Interdisciplinary research on the ideas and methods of TCM for cancer prevention and treatment.
- 5. Research and application of TCM in cancer rehabilitation and nursing.
- 6. Research and application of TCM in cancer prevention and precancerous lesions.

V. Participants:

Chinese medicine practitioners and oncology scholars from around the world are warmly welcome to attend! Important Note: Participants are strictly prohibited from using public funds for tourism.

VI. Important Dates:

Early Bird Registration Deadline: 1 October 2025 Abstract Submission Deadline: 10 August 2025

VII. Conference Registration:

Online registration via the conference platform.

VIII. Contact Information:

Session Organizing Committee: Contact Person: Guo Qiujun E-mail: owfcms@126.com Tel: +86 10 88001192

Congress Organizing Committee: WCCM Office (International Liaison Department) Contact Persons: Wang Jing, Li Xinxue, Yang Liu, Wang Jingwen E-mail: wccm@vip.163.com Tel: +86 10 58650240 / +86 10 58650026

